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REFERAT 
Generalforsamling i FKF 2025 

 
Foreningens formand bød velkommen og Regitze Risum fra Billesborgskolen holdt en 
indledning til dagen. Herefter bragte formanden dirigenten i forslag, som herefter tog 
over. 
 
Ad. 1. Valg af dirigent, referent og stemmetællere. 
Dirigent: Thomas K. Pedersen, Johannesskolen 
Referent: Lars Juul Mikkelsen, Filipskolen i Aalborg 
 
Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen er lovligt indvarslet. Vedtægterne 
siger mindst 4 uger før. Der er indkaldt første gang tirsdag den 3. december 2024 med 
endelig indkaldelse mandag den 10. februar 2025 og en opdateret udgave med revideret 
dagsorden den 28. februar 2025. 
 
34 stemmeberettigede er tilmeldt. Fremmødte: 33 
Som stemmetællere blev valgt: Bent Møller (Kratholmskolen) og Peter Frank Nielsen 
(Bøgballe Friskole)  
 
 
Ad. 2. Formandsberetning v. Mirjam Fibiger Olesen 
Skriftlig beretning udsendt inden GF. Mirjam holdt sin første formandsberetning, hvilket 
hun havde glædet sig meget til.  
 
Hovedpunkter i den mundtlige beretning: 

- Samarbejde - Som ny formand har det været godt at komme ind og opleve 
samarbejdet, også med de andre skoleforeninger. 

- Specialpædagogisk støtte 

o Det er afgørende at alle børn får de bedste muligheder for at udvikles og 
trives.  

o Det er glædeligt, at flere børn på vores skoler er enkeltintegreret end det 
ses andre steder.  
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o Vi glæder os over den øgede økonomi til elever med særlige behov, men 
er opmærksomme på de udfordringer der følger med, når midlerne 
afsnøres politisk, snarere end at opgaven overlades til skoleforeningerne.  

o Vi afventer ekspertgruppens resultat af deres gennemgang af 
specialområdet. Der kommer ændringer, det kan vi være sikre på.  

- Minimumsnormeringer 

o Vi er udfordrede på udregningsmetoden. Vi har ikke haft held med at få 
ændret på kriterierne og det er svært at se noget positivt i de 
konsekvenser, der følger heraf.  

o Kampen fortsættes sammen med DLO. FKF har fremadrettet en plads i 
DLOs bestyrelse.  

- Børnesyn og dannelse 

o Vi har noget særligt på dette område, hvilket vi fik bekræftet på 
lederkurset i efteråret 2024 ved Jonas Mortensens foredrag.  

o Børnesyn fylder mere og mere på nationalt plan, i kommuner, PPR og på 
skolerne. Der er kamp om børnesynet. 

- Trivsel 

o Italesættelse af Trivselskommissionens rapport.  

o Vi skal kunne hjælpe vores børn og unge med at være i det liv de er i.  

- AI og FKF 

o Et naturligt fokuspunkt der fylder i hverdagen. Vi og vores elever skal 
være klædt på til en verden i forandring.  

- FKFs berettigelse som skole- og daginstitutionsforening.  

o Fordi vi tror på at de kristne værdier kan noget særligt.  

- Organisationen 

o Afsked med Carsten Vesterager, ansat i en projektstilling på 
daginstitutionsområdet. 

o Mary-Anne Brixen ansat pr. 1/3 i en tidsbegrænset deltidsstilling på 
daginstitutionsområdet.  

o Pædagogisk enhed (PE) - vi glæder os over at arbejdet er kommet godt i 
gang.  

- Rekruttering 

o Vi ser ind i en fremtid hvor det ikke bliver lettere at få nyt personale. Der 
er arbejdet med en strategi for synliggørelse af vores skoler og 
daginstitutioner på LinkedIn. 

- Lille forening med vokseværk.  

o 3 nye skoler/daginstitutioner har søgt optagelse.  

- Frihedsgraden på fri- og privatskoler.  
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o Folkeskolen er sat fri, hvordan kommer det til at påvirke os fremadrettet. 
Vi arbejder sammen med de andre skoleforeninger om dette.  

- Tak for det gode samarbejde til bestyrelse, skoleforeninger, Frie skolers Ledere, 
Fordelingssekretariatet, Edvard Holm-Nielsen, Jakob Carl Christensen og Jette 
Vibe Filbert, daginstitutioner og skoler.  

 
Spørgsmål/kommentarer til formandsberetningen 

- Finn Jørgensen, daginstitutionen Kvisten Fredericia - Kom med en opmuntring 
ift. de værdier vi har og hvordan det påvirker den måde vi inkluderer på. En 
fortælling fra forældre der har haft børn på en kristen friskole.  

- Anders Pedersen, Thomasskolen - Glæder sig over fokus på rekruttering. Husk at 
være tidligt ude, allerede inden de vælger uddannelse. Der informeres om, at 
man stadig deltager på KFS-lejre.  

 
Godkendelse af formandens beretning 
Formandsberetningen blev godkendt af forsamlingen. 
 
 
Ad. 3. fremlæggelse af regnskab for foreningen og Skolepuljen 
Sekretariatschefen fremlagde det fremsendte regnskab. 
 
Spørgsmål til regnskab: 
Ingen kommentarer eller spørgsmål. 
 
Regnskabet blev herefter godkendt. 
 
 
Skolepuljen v/forretningsfører Jette Vibe Filbert  
Jette Vibe Filbert informerede om og fremlagde regnskab på skolepuljen. 
 
Stor tak for gaver og bidrag. Der opfordres til at informere til forældre og bagland om 
muligheden for at give en gave til skolepuljen.  
 
 
Ad. 4. Budget for 2025 
Der budgetteres med et overskud på godt 56.000. Fremskrivning af 
medlemskontingenter på + 2%.  
 
Spørgsmål til budgettet:  
Ejner Landkildehus, Ølgod kristne friskole - hvorfor budgetteres der ikke med en 
renteindtægt, når vi har penge til at stå? Sekretariatet er på FKFs bestyrelses 
foranledning i dialog om hensættelse på konto med højere indlånsrente. 
 
Budgettet blev herefter godkendt. 
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Ad. 5. Valg af revisor 
Bestyrelsen indstiller genvalg af BDO og dette blev godkendt af forsamlingen. 
 
 
Ad. 6. Indkomne forslag 
Ingen forslag indkommet. 
 
 
Ad. 7. Nye medlemmer 
Ansøgninger udsendt forud for generalforsamlingen. 

- LMs Børnehus i Græsted (daginstitution) – optaget 

- Små-Land i Silkeborg (daginstitution) – optaget 

- Fuglsang Friskole og Børnehus – optaget på den betingelse, at skolen bliver 
tilskudsberettiget pr. 5. september 2025. 

 
 
Ad. 8. Valg til bestyrelsen 
Allan Haahr (Skoleleder, Skjern Kristne Friskole) og Carsten Linde Sørensen (Skoleleder, 
Den Kristne Friskole i Holstebro) stillede op til genvalg. 
 
Resultat: Allan genvalgt med 29 stemmer, Carsten genvalgt med 28 stemmer. Én 
stemte blankt.  
Bestyrelsesposten som forældrerepræsentant er fortsat vakant. 
  
 
Ad. 9. Valg af suppleanter til bestyrelsen 
Alment medlem: Kezia Bidstrup (Skoleleder, Filipskolen) 
Kezia genvalgt med 29 stemmer. 
For daginstitutioner: Rikke S. Kousgaard (Souschef for børnehave og vuggestue på 
Midtjyllands Kristne Friskole) 
Rikke genvalgt med 30 stemmer. To stemte blankt.  
 
Begge er valgt som suppleanter for 1 år.  
Suppleantpost til forældrerepræsentant er vakant. 
 
 
Ad. 10. Eventuelt 
Intet 
 
Dirigenten takkede for god ro og orden. 
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________________________  _______________________ 
Mirjam Fibiger Olesen  Thomas K. Pedersen 
Formand   Dirigent 


